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Abstract (en)
Rigid composite panel comprising at least three layers, the first layer being an outer layer of gas- and vapour-permeable material, the second layer
being a supporting layer of a thickness of more than 0.3 mm and the supporting layer having a multiplicity of clearances or holes, which affect at
least 0.5% of the surface, and the third layer representing a gas- and vapour-permeable layer of a cellular material. Preferred are rigid composite
panels in which the gas- and vapour-permeable layer of a cellular material forms the core and on both sides of the core there is applied a supporting
layer and on the free side of the supporting layers there is an outer layer provided in each case. Rigid composite panels of this type can be used, for
example, as panellings, walls, ceilings or floors in clean rooms.

Abstract (de)
Formsteife Verbundplatte enthaltend wenigstens drei Schichten, wobei die erste Schicht, eine Deckschicht aus gas- und dampfdurchlässigem
Material ist, die zweite Schicht eine Trägerschicht einer Dicke von mehr als 0,3 mm ist und die Trägerschicht eine Vielzahl von Ausnehmungen
oder Löchern aufweist, welche wenigstens 0,5 % der Oberfläche betreffen, und die dritte Schicht eine gas- und dampfdurchlässige Schicht
eines zellenförmigen Materials darstellt. Bevorzugt sind formsteife Verbundplatten, bei denen die gas- und dampfdurchlässige Schicht eines
zellenförmigen Materials den Kern bildet und beidseitig des Kerns eine Trägerschicht aufgebracht ist und auf der freien Seite der Trägerschichten
je eine Deckschicht angebracht ist. Formsteife Verbundplatten dieser Art können beispielsweise als Verkleidungen, Wände, Decken oder Böden in
Reinräumen Verwendung finden.
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